
UCHWALA NR
RADY MIASTA SOPOTU 

z dnia

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Prezydenta Miasta Sopotu

Na podstawie arl. 18b ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tekst 
jednolity Dz. U. z 2024 r. poz. 1465 ze zm. poz. 1572) w zw. z arl. 229 pkt 3 oraz art. 238 § 1 
ustawy z dnia 14 czerwca 1960 v. Kodeks postępowania administracyjnego (tekst jednolity Dz. 
U. z 2024 r. poz. 572),- '

Uznaje się za zasadną skargę Mieszkańca z 20.10.2024 r. na działalność Prezydenta Miasta 
Sopotu z przyczyn wskazanych w uzasadnieniu stanowiącym Załącznik do niniejszej uchwały.

Upoważnia się Przewodniczącą Rady Miasta Sopotu do zawiadomienia Skarżącego o sposobie 
załatwienia skargi wraz z uzasadnieniem.

Rada Miasta Sopotu 
uchwala, co następuje:

§1

§2

§3

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

Wnioskodawca:
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
Rady Miasta Sopotu

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

Piotr Kurdziel



Załącznik do Uchwały Nr
Rady Miasta Sopotu

z dnia

UZASADNIENIE

W dniu 21 października 2024 r. do Kancelarii Urzędu Miasta Sopotu wpłynęła skarga 
na działania Prezydenta Miasta Sopotu Magdaleny Czarzyńskiej-Jachim, w związku z 
czynnościami wysłanej na zlecenie Adminłsliacji Ocslia rcpiczcntująccj Gminę Sopot do 
remontu mieszkań komunalnych, bez zapewnienia na czas remontu dostępu do mediów 
umożliwiających remont.
Skarżący uważa, że Gmina powinna lepiej się pizygolować do rozpoczęcia remontu i 
wcześniej ze współwłaścicielami nieruchomości ustalić zasady rozliczeń w przypadku 
wykorzystywania w trakcie remontu mediów z części wspólnych nieruchomości.

Pani Prezydent wyjaśniła, że zlecenie remontu mieszkań otrzymała Administracja 
Ocslia, zarządzająca gminnym zasobem mieszkaniowym.
Lokale niezamics/kanc - pustostany nic zawsze mają dostęp do wszystkich mediów 
niezbędnych na czas prac, co utrudnia ich icmont.
W trakcie wyjaśnień, wykonawca zobowiązał się do uregulowania kosztów zużytych w tym 
czasie mediów.
Prezydent przyznała, że pracownik administracji nic dochowa! należytej staranności w 
przygotowaniu remontu. Administracja Gestia została zobowiązana do każdorazowego, 
bezwarunkowego zapewnienia punktu poboru energii w obrębie remontowanego mieszkania 
lub agregatu prądotwórczego.

Skarżący był powiadomiony o terminie rozpatrywania przez komisję skargi i skorzystał 
z możliwości przedstawienia swojego stanowiska.

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji rozpatrzyła skargę na posiedzeniu w dniu 14 
listopada 2024r., uznając ją za zasadną.

Biorąc pod uwagę opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta, Rada Miasta 
Sopotu uznaje skargę z 20 października 2024 r. na Prezydenta Miasta Sopotu za zasadną.

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

Piotr Kurdziel /


